
 
 
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE 
SPOLKU RODIČŮ A PŘÁTEL ŠKOLY PŘI GYMNÁZIU ELIŠKY KRÁSNOHORSKÉ 

se sídlem Ohradní 55/111, 140 00   Praha 4 
 konané dne 20. 9. 2017 

V GYMNÁZIU Elišky Krásnohorské, Ohradní 111/55, 140 00 Praha 4 
 
Přítomni: viz. prezenční  listina   
 
Program jednání 
 
1. Zahájení, schválení programu 
2. Volba zapisovatele  
3. Volba ověřovatele zápisu 
4. Informace o čerpání rozpočtu 
5. Volba člena kontrolní komise 
6. Žádost o financování hokejového turnaje 
7. Informace ředitele gymnázia: změny školního a klasifikačního řádu 
8. Různé, diskuse 
9. Závěr 
 
1.    Zahájení a přivítání 
2.    Schválení navrženého programu členské schůze SRPŠ 
        -  Přítomní zástupci tříd byli vyzváni  ke schválení předloženého programu  
           schůze 
           Pro:                  14 
           Proti:                 0 
           Zdrželi se:         0 
              
        Členové SRPŠ jednomyslně schvalují program členské schůze.  
 
3)    Volba zapisovatele SRPŠ  

-    byla navržena kandidátka Ing. Ludmila Cholenská 
                Pro:                  13 

          Proti:                 0 
          Zdrželi se:         1 

      
           Členové SRPŠ jednomyslně schvalují do funkce zapisovatele paní     
           Ing. Ludmilu Cholenskou. 

 
  4)    Volba ověřovatele zápisu 
         -    byla navržen kandidát pan  PhDr. Filip Vojtášek 
 
              Pro:                 13 
              Proti:                 0 
              Zdrželi se:         1 
 
              Členové SRPŠ jednomyslně schvalují do funkce ověřovatele zápisu pana  



    PhDr. Filipa  Vojtáška 
 

     5)      Hospodářka spolku paní Kristýna Randýsková informovala o  
              ziskovém maturitním plese, hospodaření spolku a výsledku vybírání              
              rodičovských příspěvků. Zvažujeme převedení části finanční rezervy na účtu  
              spolku jako položky rozpočtu.  
                
     6)     Návrh na zahrnutí hokejového turnaje jako stálé položky rozpočtu 
              Pro:                        14       
              Proti:                       0    
              Zdrželi se:               0   
  
              Členové SRPŠ jednomyslně schvalují zařazení hokejového turnaje jako  
              pevné položky rozpočtu. 
            
     7)      Volba člena kontrolní komise 
              -   byla navržena kandidátka paní Marta  Kračmarová        
                   
              Pro:                        13          
              Proti:                       0    
              Zdrželi se:               1 
  
              Členové SRPŠ jednomyslně schvalují paní Martu Kračmarovou jako členku  
              kontrolní komise 
  
     8)      Zpráva pana ředitele o: 
              Oslavách 80. výročí založení gymnázia 1. 11. 2017. 
              O realizaci odpočíváren pro studenty, realizaci rekonstrukce učebny  
              Biologie. Informace o volbách do Školské rady, informace o změně školního  
              řádu, která se týká omlouvání pozdních příchodů a změně klasifikace  
              matematiky v klasifikačnímu řádu (zavedení písemné postupové zkoušky z  
              matematiky), týká se dětí od kvinty a 1. ročníků. Tyto změny jsou  
              uvedeny na webových stránkách školy. 
 
      9)    Informace paní zástupkyně Schwarzové o srovnání výsledků letošních         
             maturantů (zatím jarních termínů) našeho gymnázia s maturanty  
             ostatních škol.  
                    
    10)    Rozdání formulářů na platby rodičovského příspěvku a rozloučení. 
              

        
 
V Praze dne 20. 09. 2017                        Předseda SRPŠ Mgr. Kateřina Schejbalová     
 
 
 
Zapsala:  Ing. Ludmila Cholenská            
 
Správnost zápisu ověřil:  PhDr. Filip Vojtášek 


